# 2023 Balk Leadershipseminar 答目息题意流随

## 2023峇里島獎賞旅遊推廣期為 2023 年 7 月至 2023年 12 月。 適用所有Unicity (台灣) 經銷商,參加詳情如下:

This Leadership Seminar is available to Unicity Marketing (Taiwan) distributors and runs from July 2023 – December 2023 commission months. Details of the Bali Leadership Seminar are as follows:

### QUALIFICATION 獎賞資格

#### \*每位經銷商最多可以贏取兩個免費旅遊組合名額.

Base Rank * 基礎職級*	免費旅遊組合名額x 1 2023年7月至12月之職級 Get 1 Free Package (Rank during Jul 2023 – Dec 2023)	免費旅遊組合名額x 2 2023年7月至12月之職級 Get 2 Free Packages (Rank during Jul 2023 – Dec 2023)
Executive Manager or below 行政經理或以下	Participants must <u>advance</u> to at least Director rank for two months. 經銷商必須於推廣期內晉升董事或以上職級 最少兩個月	Participants must <u>advance</u> to Director rank for four months. 經銷而必須於推廣期內晉升董事或以上職級 最少四個月
Director 董事	Participants must <u>advance</u> to any higher rank for two months. 經銷商必須於推廣期內晉升資深董事或以上購級 最少兩個月	Participants must <u>advance</u> to Senior Director rank for four months. 經銷商必須於推廣期內晉升資深重事或以上職級 最少四個月
Senior Director to Executive Director 資深董事及行政董事	Participants must <u>advance</u> to any higher rank for two months. 經銷商必須於推廣期內晉升更高購級最少兩個月 OR 或 Participants must <u>maintain</u> base rank for three months and must <u>maintain</u> at least Director rank during the rest of qualification period. 經銷商必須於推廣期內其餘月份維持最少董事職級	Participants must <u>advance</u> to any higher rank for three months. 經銷商必須於推廣期內晉升更高職級最少三個月
Presidential Director 皇家總裁	經銷商必須於推廣期內維持合資格最高職級兩個 月及在推廣期內其餘月份 維持最少董事職級	Participants must <u>advance</u> to any higher rank for three months. 經銷商必須於推廣期內晉升更高戰級最少三個月 OR 或 Participants must <u>maintain</u> the highest fully qualified rank for three months and must <u>maintain</u> at least Director rank during the rest of qualification period. 經銷商必須於推廣期內維持合資格最高戰級三個月 及在推廣期內算時月份維持最少董事戰級
Presidential Sapphire or above 皇家藍寶總裁或以上	Participants must <u>maintain</u> one rank below the highest fully qualified rank for three months and must <u>maintain</u> at least Director rank during the rest of qualification period. 經銷商必須於推廣期內維持合資格最高職級的上 一個職級三個月及在推廣期內其餘月份維持最少 董事職級	Participants must <u>advance</u> to any higher rank for three months. 經銷商必須於推廣期內普升更高職級最少三個月 OR 或 Participants must <u>maintain</u> the highest fully qualified rank for three months and must <u>maintain</u> at least Director rank during the rest of qualification period. 經銷商必須於推廣期內維持合資稅最高職級三個月 及在推廣期內其給日約維持過,故事實際級

#### SPECIAL QUALIFICATION FOR NEW DIRECTOR 新晉升董事特別推廣

#### 首次晉升成為董事職級的經銷商,只需符合以下條件即可獲得免 費獎賞旅遊名額1個:

- 1.於推廣期內首次晉升成為董事職級,並於晉升當月取得 2,000TV (團隊積分)。
- 2.過往從未獲得過任何獎賞旅遊資格。
- 3.於推廣期內首次晉升成為董事職級,並於晉升當月取得 2,000TV (團隊積分)之經銷商,必須於推廣期內其餘月分達到 行政經理職級不少於1個月。
- 4.於推廣期間,經銷商必須維持個人積分至少200PV (台灣積分)
- 5.經銷商必須在推廣期結束後至獎賞旅遊獎賞出發日期期間, 維持活躍狀態100PV (台灣積分)。

#### For participants who achieve Director rank for the first time since signing up with Unicity are eligible for 1 free package to Bali as long as they meet the following criteria:

- 1.Participants must achieve Director rank for their first time during July 2023 December 2023 and must have 2000 TV in that month.
- 2. In order for participants to be eligible for this, they cannot have qualified for any previous trip with Unicity.
- 3. For the participants who have achieved Director rank and 2000 TV for the first time, the participants must also achieve at least Executive Manager rank for 1 month during the qualification period.
- 4. During the qualification period, the participants must maintain personal volume at least 200 (Local) PV.
- 5. Participants must maintain "Active Status" (100 PV) after the qualification ends until the trip period.



# 2023 Bali Leadershipseminar 各国导致武雄

#### TERMS AND CONDITIONS 條款與細則

#### 1. 對於2023年7月1日前成為經銷商者

- a.如果您的最高職級低於皇家總裁尊貴會;晉升/維持職級將會依據以下 i.如您自2023年1月有任何獎勵旅遊合格,晉升/維持職級將會以最近一 次獎勵合格的最低職級作為基礎職級。
  - ii.如您自2023年1月尚未有任何獎勵旅遊合格。晉升/維持職級將會以 2022年1月至12月期間的最高職級作為基礎職級。
- b.如果您的最高職級是皇家總裁尊貴會或更高;晉升/維持職級將會以您最高完全合格的職級為基礎職級。
- 2.如果您於2023年7月至12月間加入unicity,晉升職級之基礎視為沒有基礎職級。
  3.在推廣期間,經銷商每個月必須維持至少200PV(台灣積分),組織積分0V須至少 有80%來自台灣。
- 4.經銷商必須在推廣期結束後至旅遊獎賞出發日期期間維持"活躍狀態"個人業績 額100 PV(台灣積分)。
- 1. For participants who join Unicity before July 1st, 2023;
  - a. If your highest rank was lower than Presidential Club Members; Rank Advancement and/or Rank Maintenance will be based on the following:
    - i.For participants who have qualified for any trip since January 2023, Rank Advancement and/or Rank Maintenance will be based on the minimum rank requirement that participants have qualified from the most recent trip.
    - ii.For participants who have not qualified any trip since January 2023, Rank Advancement and/or Rank Maintenance will be based on the highest rank during January 2022 – December 2022.
  - b. If your highest rank was Presidential Club Members or higher; Rank Advancement and/or Rank Maintenance will be based on your highest fully qualified rank (Pin rank).
- 2. For participants who join Unicity from July 2023 December 2023; Rank Advancement will be based on no rank.
- 3. During each month of the qualification period, participants must maintain at least 200 (Local) PV. 80% of OV must generated from TW.
- 4. Participants must maintain "Active Status" (100 PV) after the qualification ends until the trip period.

### REMARK 備註

- 取得獎賞之經銷商必須親身參加旅遊。有關獎賞
  不可兌換現金或保留日後使用。
- 經銷商須自行辦理有關簽證及旅遊保險。如未能 成功申請有關簽證,獎賞不得轉移、兌換現金或 保留日後使用。
- 參加者必須團進團出,不得脫隊及自行更改行 程。
- 如因下列因素 (不僅限於):航空公司故障、政局動 盪、騷亂、抗議、罷工、自然災害、疫情,而導 致行程延誤或取消, Unicity Marketing (TW) Co. Ltd.將 不需為任何變動而負擔任何責任。Unicity Marketing (TW) Co. Ltd保留更改此推廣之條款與細則之權利而 不必作事前通知。如遇有任何爭議, Unicity Marketing (TW) Co. Ltd.保留最終決定權。
- Participants who qualify must attend the trip PERSONALLY. Trip points are non-transferable or exchangeable.
- Participants are responsible for applying and obtaining any necessary VISA/ travel documents including associated fee.
   Unicity will not be responsible for any unsuccessful VISA/travel documents application.
- Participants must depart from the airport in their registered countries only.
- Unicity reserves the right to make changes to this leadership seminar as and when deemed necessary. Unicity is not responsible for any damages, delay or cancellation of the trip caused by but not limited to airline faults, political situation, riot, protest, strike, natural disaster which may cause cancellation or a postpone of the trip.

02-2528-9299 # 121

https://www.unicity.com/twn/

Inicity Taiwan 美商寶麗纖



UNICITY